



Natural Sciences and Engineering
Research Council of Canada

President

Conseil de recherches en sciences
naturelles et en génie du Canada

Président

.b191119 (E)
.b233326 (F)

Research equipment in Canadian universities: an NSERC priority

The Natural Sciences and Engineering Research Council (NSERC) is the major single funder of research in Canadian universities. As part of its Five-Year Plan, the Council has, over the last two fiscal years, awarded over \$57 million for the purchase of research equipment.

Council places a high priority on the provision of such equipment because the refurbishment of our university laboratories is essential to sustain a healthy research effort and effective manpower training programs. Council has also embarked upon a campaign to increase the Canadian content of equipment purchased with its grants.

Accordingly, NSERC is pleased to provide sponsorship for this catalogue of Canadian manufacturing capability in research and laboratory products. Copies of this catalogue will be provided to its 5,800 grant recipients in an effort to encourage the research community to buy Canadian and thus promote a broader capability in Canadian industry.

G.M. MacNabb

L'appareillage de recherche dans les universités canadiennes: une priorité du CRSNG

Le CRSNG est la principale source de financement de la recherche dans les universités canadiennes. Dans le cadre de son plan quinquennal, le Conseil a accordé plus de \$57 millions en subventions pour l'achat d'appareillage de recherche au cours des deux dernières années financières.

Pour le Conseil, il est très important que nos universités acquièrent cet appareillage, parce que la modernisation de leurs laboratoires est indispensable au maintien de la vitalité de la recherche et à l'efficacité des programmes de formation des chercheurs. Le Conseil a également entrepris une campagne pour inciter les chercheurs qui achètent des appareils à l'aide de ces subventions à favoriser davantage le matériel de fabrication canadienne.

Le CRSNG est donc heureux de collaborer à la publication de ce catalogue des instruments de laboratoire et de recherche fabriqués au Canada. Les 5 800 bénéficiaires de subventions du CRSNG en recevront chacun un exemplaire; on espère ainsi encourager la collectivité scientifique à acheter des produits canadiens et, ce faisant, à contribuer au développement du potentiel de notre industrie.

G.M. MacNabb

43-236-2R3
43-257-367

Dept. of External Affairs
Min. des Affaires extérieures

SEP 21 1990

Ottawa, Canada
K1A 0R6

RETURN TO DEPARTMENTAL LIBRARY
RETOURNER À LA BIBLIOTHÈQUE DÉPARTEMENTALE